

第一次家長日暨六年級升中簡介會

敬啟者：

茲訂於 2018 年 12 月 16 日(星期日)舉行家長日，敬祈 於「✓」號之時段內親臨本校，並與班主任詳談有關 貴子弟在校學習情況及操行問題，以收管教之效。是日本校同時舉辦書展及六年級「升中自行分配學位選校簡介會」，敬希 垂注，並請填妥回條擲回，以憑辦理。

此致

貴家長

- 備註：
1. 請於 11 月 28 日(星期三)或以前把回條交予班主任，如對「班主任接見時間」有任何意見，請來電 2476 2414 與班主任聯絡
 2. 六年級學生當天必須準時出席「升中自行分配學位選校簡介會」，如家長未能出席，則由學生領回相關文件
 3. 如家長未能親自到校與班主任會面，班主任將另擬日期與 貴家長會面或由貴子弟於 12 月 18 日(星期二)自行領取成績表，並請簽署成績表後交回班主任察閱
 4. 學生當天必須穿著整齊校服上學
 5. 2018 年 12 月 17 日(星期一)為「家長日」後補假，學生放假一天
 6. 詳情請參看背頁各項活動之安排



校長劉強謹啟

二零一八年十一月二十六日

各項活動之安排：

1. 班主任接見家長時間：

<input type="checkbox"/> 上午 8:30-9:00	<input type="checkbox"/> 上午 10:00-10:30
<input type="checkbox"/> 上午 10:30-10:50	<input type="checkbox"/> 上午 11:00-11:30
<input type="checkbox"/> 上午 11:30-中午 12:00	<input type="checkbox"/> 中午 12:00-下午 12:30

2. 上午 9:00-10:00 舉辦「升中自行分配學位選校簡介會」，地點為本校禮堂

3. 上午 9:00 至中午 12:00「童閱出版社」到校舉行書展，歡迎為 貴子弟選購合適的課外讀物。

* (此服務純屬方便家長和學生，家長可以自由選擇是否購買有關的服務或產品)



----- ✂ ----- 回 條 ----- ✂ -----
(通函 No : 061 / 2018)

敬覆者：

本人已知悉「第一次家長日暨六年級升中簡介會」事宜，本人並
 將會 / 無暇 出席上述升中簡介會及領取敝子弟之學業成績報告表。

班主任接見家長時間

<input type="checkbox"/> 上午 8:30-9:00	<input type="checkbox"/> 上午 10:00-10:30
<input type="checkbox"/> 上午 10:30-10:50	<input type="checkbox"/> 上午 11:00-11:30
<input type="checkbox"/> 上午 11:30-中午 12:00	<input type="checkbox"/> 中午 12:00-下午 12:30

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名： _____ () 班級： _____

家長/監護人姓名： _____

家長/監護人簽署： _____

聯絡電話： _____

日 期： 2018 年 11 月 _____ 日

*請於 11 月 28 日(星期三)或以前把回條交予班主任

First Parents' Day and Briefing of Secondary School Places Allocation (P6)

Dear Parents/Guardians,

In order to strengthen home-school communication and co-operation for the greater benefit of your child, you are cordially invited to attend our Parents' Day. It will be held on 16th December, 2018 (Sunday). This is an opportunity to gain a better knowledge of how your child is getting on in his/her studies and conducts in school. A book fair and a briefing Secondary School Places Allocation (SSPA) will also be arranged on that day.

Remarks: 1. Please fill in the reply slip and return it to the class teachers on or before 28th November, 2018(Wednesday). If you have any enquiries about the above P-T meeting timeslot, please contact your class teachers at 2476-2414.

2. If the parents are not able to attend the briefing session of the SSPA, all P.6 pupils have to attend it and they can get the relevant documents.

3. If the parents are not able to attend the above P-T meeting, the class teacher will arrange another date for the P-T meeting or the uncollected examination reports will be given back to the students on 18th December 2018. Parents are requested to sign and return the examination reports to the class teacher for checking.

4. Students are required to wear the school uniforms when accompanying their parents to school.

5. Students do not need to come back to school on 17th December, 2018 (Monday), the day after 'Parents Day' as it is a compensatory school holiday.

6. For details, please refer to the arrangement of the activities on the back page.

Yours sincerely,



Mr Lau Keung
Principal

Details are as follows:

1. Parent-Teacher (P-T) meeting time:

<input type="checkbox"/> 8:30 am - 9:00 am	<input type="checkbox"/> 10:00 am - 10:30 am
<input type="checkbox"/> 10:30 am - 10:50 am	<input type="checkbox"/> 11:00 am - 11:30 am
<input type="checkbox"/> 11:30 am - 12:00 nn	<input type="checkbox"/> 12:00 nn - 12:30 pm

2. 9:00am to 10:00am SSPA briefing session at the school hall

3. Book fair (Reader Publishing Ltd) will be held from 9:00 am to 12:00nn. You are welcome to choose the suitable reading materials for your child.

* (This service is arranged to encourage students to read more books outside the school time, parents are free to choose the services.)

----- ✂ ----- Reply Slip ----- ✂ -----



(No : 061/2018)

Dear Principal,

I have read through and understood the details of 'Parents' Day'.

I will attend 'Parents' Day'. / will not attend 'Parents' Day'.

P-T meeting time

<input type="checkbox"/> 8:30 am - 9:00 am	<input type="checkbox"/> 10:00 am - 10:30 am
<input type="checkbox"/> 10:30 am - 10:50 am	<input type="checkbox"/> 11:00 am - 11:30 am
<input type="checkbox"/> 11:30 am - 12:00 nn	<input type="checkbox"/> 12:00 nn - 12:30 pm

Student's name : _____ () Class : _____

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Date : 2018 (Y) 11 (M) _____ (D)

* Please hand in the reply slip to the class teacher on or before 28th November, 2018 (Wednesday).